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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.304.2023 
 

W SPRAWIE :

 Udziału finansowego Gminy Karpacz w Forum Ekonomicznym w roku 2022. 

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu  z budżetu miasta Gmina Karpacz dofinansowuje w Hotelu „Gołę-
biewski” w Karpaczu organizację Forum Ekonomicznego.

PYTANIA :
         
1.  Czy  z  dofinansowania  Gminy  Karpacz  korzystała  firma „Uber”  (dopłaty  do  przewozu)
podczas trwania Forum Ekonomicznego (jeżeli tak to w jakiej kwocie było dofinansowanie)?

Załącznik:

- brak
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